



BUFFALO PUBLIC SCHOOLS

Office of the Superintendent

65 Niagara Square Room #712 City Hall
Buffalo, New York 14202

Phone (716) 816-3575 * Fax (716) 851-3033
krincash@buffaloschools.org

လါယူ၊ ၁၆၊ ၂၀၂၁

ဆာဂျာဘာဖလိပ်ပဒိန်ကွဲတဖှ်အပျာကွဲဖိဒီးဟံပိယိဖိတဖှ်၊

စးထိန်လါစးပတုဘာၣ် ၈၊ ၂၀၂၁၊ ပတၢ်မုၢ်လၢအိၣ်လၢဘာဖလိပ်ပဒိန်ကွဲခဲလၢစးထိန် Pre-K – ၁၂ တီၤကွဲဖိတဖှ်ကက့ၤထီၣ်ကဒါက့ၤ ကွဲလၢဗဲၣ်သကိးဗဲၣ်တၢ်သိၣ်လိတနွံယံၣ်သီ၊ တၢ်လူၤပိၢ်မၤထွဲလၢအကြးဒီးဝဲၤလီၤလၢဒီသအတၢ်ဆါဒီးနယူယိးကီၢ်စဲၣ်ဆူၣ်ချူဝဲၤကွဲၤအတၢ်နဲၣ် ကျဲတဖှ်န့ၣ်လီၤ. လၢတၢ်ကီၢ်ခါအကတီၢ်, ကီၢ်ရၢၣ်အပျာမၤတၢ်ဖိတဖှ်ကမၤတၢ်လၢဂံၢ်လၢဂံၢ်ဘါဒ်သိးကမၤလီၤတၢ်လၢနဖိကဟဲက့ၤထီၣ်က့ၤ ဆူကွဲခိၣ်ပၤလၢတၢ်ကူၣ်ဘာၣ်ကူၣ်သ့အပတီၢ်ထီၣ်ဒီးဘၣ်ထွဲဆဲးလၢလၢအထူးအတီၤဒီးလၢအပျာဖျးဒီးတၢ်လီၤလၢအပျာဒီးတၢ်တူၢ်လိာ်မုၢ်န့ၣ်လီၤ.

ခဲခဲအံၤယဒုးသ့ၣ်ညါန့ၣ်လၢတၢ်တီၢ်ကျဲတဖှ်အံၤ, ဒ်အမ့ၢ်တၢ်အကါဒိၣ်လၢနဂီၢ်ဒ်သိးကရဲၣ်လီၤကျဲလီၤဒီးကတၢ်ကတီၤသးဖဲကွဲန့ၣ်လၢကဟဲ ကသ့အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. ဖဲတကတီၢ်ယီၤန့ၣ်, ကီၢ်ရၢၣ်ကဒုးအိၣ်ထီၣ်ကွဲဖိတၢ်ရဲၣ်လီၤကျဲလီၤ, ကတၢ်ကတီၤပကွဲတၢ်သ့ၣ်ထီၣ်, မၤဘၣ်လိာ်ဖိးဒုဝံ စိာ်တီၤဆျာ, ဒီးတီၢ်ကျဲလၢတၢ်ဆျာလီၤဒီးတၢ်ရဲၣ်လီၤကျဲလီၤကွဲအပျာမၤတၢ်ဖိခဲလၢန့ၣ်လီၤ.

နမ့ၢ်ကွဲဖိအမိၢ်ပမ့ၢ်တၢ်ပျာကွဲၤထွဲတၢ်လၢအသိးဒီးဘာဖလိပ်ပဒိန်ကွဲတဖှ်, ဝံသးစူၤမၤလီၤတၢ်လၢကန့ၣ်လီၤဖဲ www.buffaloschools.org ဒီးသုးလီၤဆူ “Student Placement and Registration” အတၢ်ပနီၣ်ဒ်သိးကယုတၢ်နဲၣ်ကျဲတဖှ်လၢအညီလၢတၢ်ဆဲးလီၤန့ၣ်နဖိအမံၤဒ်သိးက ထီၣ်ဘၣ်ကွဲအဂီၢ်န့ၣ်တက့ၢ်.

ဖိသ့ၣ်ခဲလၢကဘၣ်တၢ်ဆဲးလီၤန့ၣ်အဝဲသ့ၣ်အမံၤလၢတၢ်ဆၢကတီၢ်ပျာပျာဒုၣ်တၢ်, လၢဗဲၣ်သကိးဗဲၣ်တၢ်သိၣ်လိလၢတနွံယံၣ်သီန့ၣ်လီၤ. တၢ်က ဟ့ၣ်လီၤတၢ်မၤလိစိၤစူၤထဲဒုၣ်ကွဲဖိလၢအိၣ်ဒီးဆူၣ်ချူ အတၢ်ပျာဖဲတၢ်တၢ်ပိၣ်သကိးတၢ်ဒီးဆူၣ်ချူ ပျာသ့ပျာဘၣ်ဒီးကီၢ်ရၢၣ်အပျာမၤတၢ်ဖိတဖှ်ဝဲၤ အလီၢ်ခဲန့ၣ်လီၤ.

နမ့ၢ်ယုထီၣ်လၢတၢ်ကဆဲးလီၤန့ၣ်နဖိအမံၤလၢတၢ်မၤလိစိၤစူၤထဲဆူၣ်ချူ အတၢ်ပျာပူၤလၢ ၂၀၂၁-၂၀၂၂ ကွဲန့ၣ်အတီၢ်ပူၤအဂီၢ်, **နကဘၣ်**ဟ့ၣ်ထီၣ် တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျဲလၢလၢ-:

- ဘၣ်ထွဲဆူၣ်ချူ အလံာ်တီၢ်လံာ်မိအိၣ်ဒီးမုၢ်န့ၣ်လၢလါယူလဲ ၁ သီ, ၂၀၂၁ အလီၢ်ခဲ, လၢကသံၣ်သရၣ်အလံာ်ခိၣ်တီ, ဘၣ်တၢ်ဆဲးလီၤ မံၤခိဖျိဘၣ်ထွဲဆူၣ်ချူ အပျာသ့ပျာဘၣ်
- **ကဘၣ်**ဆျာလီၢ်ပရၢအတၢ်ယုထီၣ်ဆူ medicalexemptions@buffaloschools.org မ့တမ့ၢ်ကဘၣ်တီၣ်ထီၣ်ခိဖျိ U.S. တၢ်ပရၢဆူ Dr. Sharon Brown, ကွဲအပျာဆျာတၢ်ခဲဂၤတဂၤလၢကွဲဖိတၢ်ဆိၣ်ထွဲတၢ်ဖဲတၢ်မၤ-; 427 City Hall, Buffalo, N.Y. 14202

တၢ်ကဒုးသ့ၣ်ညါန့ၣ်လၢနဆူၣ်ချူ အလံာ်ယုထီၣ်လၢတၢ်မၤလိစိၤစူၤအဂီၢ်ဘၣ်တၢ်တူၢ်လိာ်အီၤမ့တမ့ၢ်တၢ်တတူၢ်လိာ်အီၤဘၣ်ခါန့ၣ်လီၤ.

ခဲအံၤ, ပသ့ၣ်ပိာ်သးတၢ်လၢကဟ့ၣ်လီၤဘၣ်ဟံၣ်ဖိယိဖိတၢ်ခွဲးတၢ်ယာ်အါမံၤလၢတၢ်ဆိၣ်ထွဲအဂီၢ်, တၢ်မၤချူထီၣ်အသဟီၣ်ဒီးတၢ်မၤဘျးစဲလိာ်သး ဖဲတၢ်ကီၢ်ခါအံၤန့ၣ်လီၤ. တၢ်ကီၢ်ခါကွဲ ၂၀၂၁ အိၣ်ဒီးတၢ်တမံၤပုၤကိးဂၤအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်ဆဲးလီၤမံၤဘၣ်တၢ်ဆိးထီၣ်အံၤခဲအံၤလီၤ. ယဟ့ၣ်ဂံၢ် ဟ့ၣ်ဘါဟံၣ်ဖိယိဖိတဖှ်လၢကဟံးန့ၣ်တၢ်ခွဲးတၢ်ယာ်ဂုၤလၢတၢ်ကီၢ်ခါတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲအံၤန့ၣ်လီၤ. မိၢ်ပၤတဖှ်ဆဲးကျိးအဝဲသ့ၣ်အဖိ(တဖှ်)အကွဲ ဒ်သိးကဆဲးလီၤမံၤမ့တမ့ၢ်ဆဲးကျိးဝဲၤကျိးလၢတၢ်မၤထီၣ်တၢ်မၤလိဖဲ(၇၁၆) ၈၁၆-၄၀၀၆ မ့တမ့ၢ် summerschool@buffaloschools.org. သ့လီၤ. တၢ်ထီၣ်န့ၣ်အါထီၣ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျဲဖဲပပုၤယဲၤသန့သ့စ့ၢ်ကိးန့ၣ်လီၤ.

ကွဲဖိဒီးဟံၣ်ဖိယိဖိတၢ်မ့ၢ်တၢ်အကါဒိၣ်ကတၢ်လၢပဂီၢ်, ဒီးကွဲဖိအတၢ်မၤန့ၣ်ကဲထီၣ်တၢ်အဂီၢ်သဟီၣ်လၢပတၢ်ဆၢတၢ်တခါစုာ်စုာ်န့ၣ်လီၤ. ပကဒုး သ့ၣ်ညါန့ၣ်လၢကွဲၤဖဲပမ့ၢ်မၤတၢ်ဆိတလဲတဖှ်လၢပ ၂၀၂၁ တၢ်အိးထီၣ်က့ၤတၢ်တီၢ်ကျဲအိၣ်ထီၣ်သးလၢကီၢ်စဲၣ်တၢ်နဲၣ်ကျဲအသိတ ဖှ်အဖိခိၣ်န့ၣ်လီၤ.

ပကဒုးသ့ၣ်ညါန့ၣ်လၢပတၢ်တီၢ်ကျဲအလီၢ်ခဲကတၢ်တဖှ်ကွဲၤကွဲၤဖဲပဆဲးလီၤဆူညါအါန့ၣ်လီၤ. နမ့ၢ်တဆဲးဘၣ်ကသံၣ်ဒီသဒးဘၣ်, ယဟ့ၣ် ဂံၢ်ဟ့ၣ်ဘါန့ၣ်လၢကဆဲးအီၤလၢအဆိအချူသ့ဖဲတသ့န့ၣ်လီၤ. ပမ့ၢ်လၢကွဲၤဖဲလၢကမ့ၢ် ၂၀၂၁-၂၀၂၂ ကွဲန့ၣ်လၢအပျာဖျး, အမၤန့ၣ်တၢ်, ဒီးတၢ်လဲ လိာ်သးန့ၣ်လီၤ. မံၤနကအိၣ်ဒီးတၢ်ကီၢ်ခါလၢအလီၤသ့ၣ်ပံၤသးညီန့ၣ်လီၤ.

ပျာဒီးတၢ်ယုးယိၣ်ပာ်ကဲအါ,

Dr. Kriner Cash
မၤဆျာတၢ်မုၢ်ဒါခိၣ်